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Број:  

Датум: 
 

 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 
 

са II  редовне седнице 

Савета Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију 

Универзитета у Београду 

одржане 28.12.2023. године 

 

 

Од 27 чланова, седници Савета је присуствовалo 18 чланова.  

 

 Чланови Савета који су присуствовали седници: проф. др Антић Слободанка,                   

проф. др Грбовић Александра. проф. др Ђоковић Сања, проф. др Ивановић Маја,                           

проф. др Исаковић Љубица, проф. др Остојић Зељковић Сања, проф. др Илић Снежана, проф. др 

Станимиров Ксенија, доц. др Арсенић Ивана, доц. др Николић Мина, доц. др Филиповић 

Божидар, ас Богетић Драгица, ас Стрижак Невена, Красић Биљана, Петровић Борис, Таша Салом, 

Јована Коцић и Јован Миловановић. Оправдали су своје одсуство: др Мирјана Лукић, проф. др 

Звонимир Ивановић. Седници су присуствовали и: проф. др Марина Шестић, декан; проф. др 

Лука Мијатовић, продекан за наставу; Сандра Блашко-Дамјановић, секретар Факултета; Драган 

Јовић, председник Синдиката Факултета; Зоран Јованковић, руководилац одсека за ИТ послове; 

Плећевић Вук, студент продекан и Милош Жуњић, председник Студентског парламента. 

 

 

Седница Савета је почела у 11:00 часова, уз техничку подршку аудио снимања. 
 

 

 

 

За седницу je усвојен следећи дневни ред: 

 

1) Усвајање записника са I седнице Савета одржане 14.12.2023. године; 

 

2) Разматрање и усвајање Извештаја Комисије за рангирање студентских молби, које се 

односе на делимично или потпуно ослобађање плаћања школарине у школској 2023/24. 

години. 
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3) Разматрање и усвајање Правилника о исплати накнада за научноистраживачки рад 

истраживача у наставним и сарадничким звањима Универзитета у Београду – 

Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију на предлог Наставно-научног већа 

4) Доношење  одлуке  о студијским програмима,  укупном броју студената и броју студената  

који  се  финансирају на  терет  буџета,  које  Факултет  планира да упише на основне 

академске студије у школској 2024/25. години; 

5) Доношење  одлуке  о студијским програмима, укупном броју студената и броју студената 

који се финансирају на  терет  буџета,  које Факултет  планира да упише на мастер 

академске студије у школској 2024/25. години; 

6) Доношење  одлуке  о студијским програмима, укупном броју студената и броју студената 

који се финансирају на  терет  буџета,  које Факултет  планира да упише на докторске  

академске студије у школској 2024/25. години; 

7) Доношење одлуке о висини школарине на свим нивоима студија за школску 2024/2025. 

годину; 

8) Разматрање и усвајање одлуке Наставно-научног већа у погледу треће редовне бесплатне 

пријаве испита за студенте на основу молбе Студентског парламента за школску 2023/24. 

годину. 

9) Предлог за израду финансијског плана, консолидације, у новонасталој финансијској 

ситуацији од стране руководилаца Стручне службе Факултета. 

 

10) Допуна дневног реда:  

Разматрање и усвајање Извештаја о раду Факултета за специјалну едукацију и 

рехабилитацију за школску 2022/23. годину, на предлог Наставно-научног већа. 

 

11) Питања, предлози и саопштења. 

 

 

АД/1   

Усвојен је записник са I седнице Савета одржане 14.12.2023. године, једногласно.  

 

АД/2   

Проф. др Слободанка Антић, председник комисије је саопштила да није сасвим прецизиран 

састав  Комисије за рангирање студентских молби, које се односе на делимично или потпуно 

ослобађање плаћања школарине у школској 2023/24 и замолила да се донесе одлука о проширењу 

састава комисије, као и прошле године. Усвојен је предлог допуне комисије. У комисију су поред 

проф. др Слободанке Антић,  доц. др Божидара Филиповића и Јоване Коцић, из реда студената, 

за чланове именоване и: Александра Ђукнић и Славица Јовковић.  
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АД/3 

Проф. др Бранка Јаблан је потврдила да су према Правилнику о исплати накнада за научно-

истраживачки рад истраживача у наставним и сарадничким звањима Универзитета у 

Београду – Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију у расподелу средстава са 

пројеката Министарства од сада укључени сви наставници и сарадници. Такође, нагласила је да 

је остало нејасно шта ће бити са истраживачима који су ангажовани на пројектима Фонда за 

науку, јер су финансирани по основу уговора, а остали наставници и сарадници из укупне суме, 

али ће се и то накнадно разјаснити када се уђе у расподелу коефицијената за исплате.  Правилник 

о исплати накнада за научноистраживачки рад истраживача у наставним и сарадничким 

звањима Универзитета у Београду – Факултета за специјалну едукацију и рехабилитацију на 

предлог Наставно-научног већаје стављен на усвајање. Правилник је усвојен једногласно. 

АД/4 

У погледу доношења одлуке о студијским програмима, укупном броју студената и броју 

студената који се финансирају на терет буџета које Факултет планира да упише на основне 

академске студије у школској 2024/25. години и одређивање цене школарине, присутнима се 

обратио проф. др Лука Мијатовић, продекан за наставу. Предлог у погледу броја студената је 

исти као и прошле године, једино је незнатно подигнута цена бода. Једногласно је донета одлука 

о прихватању предлога. 

 

АД/5  

У погледу доношења одлуке о студијским програмима, укупном броју студената и броју 

студената који се финансирају на терет буџета које Факултет планира да упише на мастер 

академске студије у школској 2024/25. години и одређивање цене школарине, присутнима се 

обратио проф. др Лука Мијатовић, продекан за наставу. Предлог у погледу броја студената је 

исти као и прошле године, једино је незнатно подигнута цена бода. Једногласно је донета одлука 

о прихватању предлога. 

 

АД/6  

У погледу доношења одлуке о студијским програмима, укупном броју студената и броју 

студената који се финансирају на терет буџета које Факултет планира да упише на докторске 

академске студије у школској 2024/25. години и одређивање цене школарине, присутнима се 

обратио проф. др Лука Мијатовић, продекан за наставу. Предлог у погледу броја студената је 

исти као и прошле године, једино је незнатно подигнута цена бода. Једногласно је донета одлука 

о прихватању предлога. 

 

 

 

 

 



4 | С т р а н а  
 

АД/7 

У погледу доношења одлуке о висини школарине на свим нивоима студија за школску 2024/2025. 

годину присутнима се обратио проф. др Лука Мијатовић, продекан за наставу, који је укратко 

изложио незнатне измене у ценама школарине. Предлог у погледу висине школарине је усвојен 

једногласно. 

 

АД/8 

Предлог Наставно-научног већа да трећа редовна пријава испита за студенте буде бесплатна 

стављена је на гласање. 12 чланова је гласало за, 5 је било уздржано, а против је био 1. Овај 

предлог Наставно-научног већа није усвојен. 

 

АД/9 

Предлог за израду финансијског плана, консолидације, у новонасталој финансијској ситуацији 

од стране руководилаца Стручне службе Факултета. Зоран Јованковић,  руководилац одсека за 

ИТ послове, је рекао да се повлачи ова тачка до даљљег, имајући у виду новонасталу ситуацију 

и ванредну седницу, која ће се одржати. 

 

АД/10 

Проф др. Марина Шестић, декан, укратко је изложила садржај Извештаја о раду Факултета за 

специјалну едукацију и рехабилитацију за школску 2022/23. годину. Драган Јовић, председник 

Синдиката Факултета, је приметио да се у Извештају наводи да Библиотека има једног запосленог 

уместо два. Проф др. Марина Шестић је навела да у Извештају постоји још понека ситна техничка 

грешка, која ће бити исправњена пре објавњивања коначног Извештаја. Извештај је стављен на 

гласање и усвојен једногласно. 

 

 

Пошто није било питања, предлога и саопштења проф. др Сања Ђоковић, председник Савета 

закључила је седницу. 

 Седница Савета је завршена у 11:20  часова. 

 
 

 

 

 

 

 

       Записник сачинила                                                                                   Председник Савета 

 

       Светлана Петровић                                                              Проф. др Сања Ђоковић 


